
MUDr. Milan Kubek

Poslechněte si rozhovor s doktorem a prezidentem České lékařské komory Milanem

Kubkem, který připravily čtyři studentky z Gymnázia Špitálská: Milan Kubek angiolog,

prezident České lékařské komory, ale co o něm ještě nevíte?

Zvažoval jsem mezi právy a medicínou, můj dědeček chtěl studovat práva, ale

nepodařilo se mu to, a to právo mi doporučoval. Ale já jsem se za socialismu

rozhodoval tak, že komunistická práva nebyla úplně nejatraktivnější a také jsem si

říkal, že kdybych třeba někdy musel odejít z této země, tak lidské tělo je všude stejné,

medicína je použitelná, komunistická práva jsou na nic.

Co je, ale vlastně úkolem České lékařské komory?

Tak samozřejmě, primárně je naším úkolem ze zákona, že komora dbá a dohlíží nad

odborností lékařů a nad tím, aby své povolání vykonávali eticky.

Co však MUDr. Milan Kubek bere jako svůj největší úspěch?

Určitě největším počinem je zakoupení a rekonstrukce Domu lékařů.

Velmi se také angažoval za doby covidu-19.

Já jsem se angažoval asi dvojím způsobem. Jednak jako lékař, normálně jsem

pracoval, ale jako prezident České lékařské komory jsem samozřejmě nemohl být

neviditelným prezidentem. Takže jsem se prostě snažil aktivně působit na veřejnost,

aby lidé dodržovali protiepidemická opatření, aby když byla možnost očkování, aby se

nechali naočkovat – samozřejmě. Takže myslím si, že jsem byl aktivní dost.

Jaké jsou vlastně koníčky člověka, který má stále něco na práci?

Rád čtu historické knížky, i když na to nemám tolik času a známky sbírám také

dodnes. Ono to je v takových vlnách, kdy prostě v některém období mám více času se

tomu věnovat, takže známky sbírám aktivně. A pak jsou zase třeba celé roky, kdy na

to ten čas nemám.

Co říct na závěr?

Medicína je jeden svět a my se snažíme takto pomáhat.
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